
Referat af bestyrelsesmøde torsdag 1/12 22 kl. 18.

• Godkendelse af sidste referat af 11/8 22
Godkendt.

• Evaluering af 1.halvår 2022
Godkendt.
Lisbeth har lavet en smart løsning om tirsdagen, så der ikke er oversidderbord i hver 
række.
Vi ved ikke, hvordan holdene ser ud i 2023.

• Økonomi
I denne sæson får vi et underskud på ca. 3000 kr, så resultatet bliver ca. 34000 kr i 
banken.
Klubben skal betale 321 kr til DBF pr medlem, der har denne klub som hovedklub, 
og godt 60 kr pr medlem, der har en anden klub som hovedklub.
Vi skal hvert år betale 1200 kr for en konto i banken, da en foreningskonto bliver 
betragtet som erhverv, uanset hvor lille eller stor foreningen er.

• Anskaffelser.
Dorte vil undersøge hos DBF, hvad en ny blandemaskine koster, og hvad det koster at
få den gamle repareret, den trænger til det.
Hun vil desuden købe nye spillekort.
Søren Peder vil skrive en ansøgning til Velux Fonden om anskaffelse af en ny 
blandemaskine. Det kan tage tid, inden vi får svar.

• Undervisning 2023.
Ole Loft vil gerne undervise nye spillere i bridge på et weekendkursus i 2023. Han vil
gerne have hjælp af rutinerede spillere. Vi hører nærmere

• Medlemsstatus.
Mandag er der 8 spillere, tirsdag og torsdag 50, i alt 58 spillere.
Det lader til, at avisen ”Rosenholmeren” stopper, så der kan vi ikke få annoncer i 
mere.
Lisbeth vil gerne lægge Søren Peders oplæg angående nye medlemmer ind på 
Facebook i gruppen Hornslet.
Inga vil høre Adresseavisen i Syddjurs om, hvad det koster at få en annonce i om 
bridge. Måske de vil skrive om juleafslutningen, eller hvem der vinder de enkelte 
turneringer.

• Turneringsledere.
Turneringslederne fortsætter.

• Hjælp til forskellige opgaver (indkøb af vin, bordopstilling og ?)
Kurt vil gerne være vinopkøber.
Dorte, Kristian og evt. Carsten vil stå for bordopstilling torsdag.
Hvem vil stå for bordopstilling tirsdag?  
Hvis ingen melder sig, vil bestyrelsen tage det op som et punkt på 
generalforsamlingen.

• Valg til bestyrelse, suppleant(er), revisorer og revisorsuppleant.
På valg til bestyrelsen er Anette Hansen, Inga Hansen og Kurt Jensen.



Bestyrelsen foreslår genvalg af de forskellige medlemmer på generalforsamlingen.
Inga Hansen modtager ikke genvalg, så derfor træder Kristian ind i bestyrelsen som 
nuværende suppleant. 
Der skal vælges en ny suppleant.
Rita Birkbak modtager ikke genvalg, så der skal vælges et nyt medlem til 
festudvalget.

• Indkaldelse til generalforsamling tirsdag den 3. januar 2023.
• Eventuelt.

Der er kommet en invitation fra Grenå bridgeklub til deres jubilæum.
Bestyrelsen kommer med et forslag angående vores eget 30 års jubilæum på 
generalforsamlingen.

God jul
Inga


